



Kerjaya Prospek获2.91亿槟建筑合约

07 Apr 2025



(吉隆坡7日讯) Kerjaya Prospek Group Bhd(KL:KERJAYA (基) 上 公布,获得槟城安达曼的建筑工程,合约价值2亿9143万令吉。

该建筑公司向大马交易所报备,独资子公司Kerjaya Prospek(马)私人有限公司收到Persada Mentari私人有限公司(PMSB)的决标信,将建造和完成一栋50层高(516个单位)的服务式公寓,包括停车场和设施。

PMSB是东家(Eastern & Oriental Bhd)(KL:E&O (MEDGE) 的间接子公司,因此这项合约是关联方交易。Kerjaya Prospek非独立非执行主席兼大股东拿督斯里郑荣和,也是东家的执行主席和大股东。

郑荣和分别持有Kerjaya Prospek和东家的67.64%和58.26%股权。他的胞弟拿督郑荣成也是两家公司的执行董事和大股东。

Kerjaya Prospek指出,工程将于6月23日开工,预计38个月内完工。

这是该集团自年初以来获得的第四份合约,推高未完成订单至逾46亿令吉。

该集团预计,新合约将在未来3年创造额外收入,进一步增强订单。

休市时, Kerjaya Prospek挫18仙或近9%, 至1.83令吉, 市值报23亿2000万令吉。

东家亦跌7仙或9.75%,挂73仙,市值为18亿4000万令吉。

The Edge Online 7 April 2025





Kerjaya Prospek bags RM291m construction contract in Penang

07 Apr 2025



KUALA LUMPUR (April 7): Kerjaya Prospek Group Bhd (KL:KERJAYA FEDGE) said on Monday that it has secured a contract worth RM291.43 million for construction works in Pulau Andaman, Penang.

In a filing with the exchange, the construction firm said that its wholly owned subsidiary, Kerjaya Prospek (M) Sdn Bhd, has received a letter of award from Persada Mentari Sdn Bhd (PMSB) for the execution and completion of a 50-storey service apartment with 516 units, including carparks and facilities.

PMSB is an indirect subsidiary of Eastern & Oriental Bhd (KL:E&O EDGE), making this contract a recurrent related-party transaction. Datuk Seri Tee Eng Ho, the non-independent non-executive chairman and major shareholder of Kerjaya Prospek, also serves as executive chairman and major shareholder of E&O.

Tee holds a 67.64% stake in Kerjaya Prospek and a 58.26% stake in E&O. His brother, Datuk Tee Eng Seng, is an executive director and major shareholder of both companies.

The work is set to begin on June 23, with completion expected within 38 months, Kerjaya Prospek noted.

This marks the fourth contract Kerjaya Prospek has secured since the beginning of the year, bringing its outstanding order book to over RM4.6 billion.

The group expects this contract to generate additional revenue over the next three years, further strengthening its order book.

At midday on Monday, Kerjaya Prospek's shares were down 18 sen or nearly 9% to RM1.83, giving it a market capitalisation of RM2.32 billion.

Meanwhile, E&O shares lost seven sen or 9.75% to 73 sen, valuing the company at RM1.84 billion.

The Edge Online 7 April 2025